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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2023/24:862 Utredningen av lokala skyddsombud

Efter att ha tagit del av Arbetsmiljöverkets utredning gällande lokala 
skyddsombud kan man konstatera att det saknas stora delar i utredningen. Man 
nämner till exempel ingenting om facklig vetorätt eller krav på facklig 
tillhörighet för skyddsombuden. Det saknas även förslag och egna initiativ från 
Arbetsmiljöverket, och uppdraget måste betraktas som ej fullgjort.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Vilka initiativ är statsrådet beredd att ta för den fortsatta diskussionen gällande 
bristen på lokala skyddsombud?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-06
Besvaras senast
2024-05-15 kl. 12.00


